
P r o t o k ó ł Nr XLIV/2023
z sesji Rady Gminy Skoroszyce
z dnia 12.05.2023 r.

W dniu 12.05.2023r w  Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Sesja Rady 
Gminy.

Na sesji obecnych było 14 radnych
Nieobecni:  Radny Rzepka
Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pani Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, 
Kierownik GZEASiP, Kierownik GOPS , Panie Dyrektor ZSP w Skoroszycach i Sidzinie, Z-cy 
Dyrektora w Skoroszycach, Dyrektor ZSP w Chróścinie oraz Dyrektor ZSP w Sidzinie.

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych,  
otworzył obrady.

Odczytał porządek obrad

1.Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.
5. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wy-
sokości wynagrodzenia za inkaso.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  poboru opłaty za gospodarowanie odpa-
dami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagro-
dzenia za inkaso.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej
dla Zakładu Oczyszczania i Wodociągów w Skoroszycach na 2023 rok  
9.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy pomnikowi.
10. Wolne wnioski i zapytania.
11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
12. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG.
13. Zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący RG  zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 5a podjęcie uchwały w 
sprawie zmiany zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności wysokości stawki opłaty targowej, 
następnie zarządził głosowanie w tej sprawie..
W głosowaniu nad rozszerzeniem porządku obrad udział wzięło 14 radnych  
14 radnych głosowało za rozszerzeniem porządku obrad o pkt 5a przy nieobecności Radnego 
Rzepki,
Przewodniczący RG poprosił również o rozszerzenie porządku obrad o pkt 8a – Ocena zasobów 
pomocy społecznej, zarządził głosowanie w tej sprawie.
W głosowaniu nad rozszerzeniem porządku obrad udział wzięło 14 radnych  
14 radnych głosowało za rozszerzeniem porządku obrad o pkt 8a przy nieobecności Radnego 
Rzepki,



Następnie zarządził  głosowanie nad rozszerzenie porządku obrad o pkt 8b: podjęcie  uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres kolejnych 3 lat.
W głosowaniu nad rozszerzeniem porządku obrad udział wzięło 14 radnych  
14 radnych głosowało za rozszerzeniem porządku obrad o pkt 8 b przy nieobecności Radnego Rzepki,

Ad.2 Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu  z poprzedniej sesji 
bez odczytywania.
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych  przy nieobecności Radnego Rzepki,

14  radnych głosowało za przyjęciem protokołu z sesji z 31.03.2023 r. bez  odczytywania.

Ad.3
SPRAWOZDANIE WÓJTA kwiecień -  maj 2023 r.

Szanowni Państwo, P. Przewodniczący, P. Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, przedstawiam 
Państwu sprawozdanie Wójta Gm. od ostatniej sesji RG z dn. 31 marca 2023 r. do dzisiaj, czyli 12 
maja 2023 r.

11.04.23 r.

Wybory Sołtysa w Chróścinie. Sołtysem został Krzysztof Bryła. Gratulacje.

12.04.23 r.

Umowa z OSP Chróścina – dotacja z budżetu Gm. Skoroszyce do zakupu samochodu strażackiego 
550 000 zł. Pozyskane środki z zewnątrz 450 000 zł. 

17.04.23 r.

Spłynęły 2 oferty na „Adaptacja akustyczna sali w pawilonie sportowym przy ul. Braterstwa Broni  
w Skoroszycach:

1 Colosseum Akustyka Sp. z o.o , Kraków, ul. Ludwinowska 11/99, cena 245 998,77 zł
2 Radex Bis Sp. z oo, Brzeg, ul. Makarskiego 11/9, cena 244 210,69 zł

19.04.2023 r.

Konwent Wójtów i Burmistrzów

27.04.23 r.

MIS- 4 sołectwa Sidzina – zakup sprzętu umożliwiającego organizację uroczystości w plenerze, 
Brzeziny – zagospodarowanie terenu na boisku sportowym,

Mroczkowa – doposażenie świetlicy w sprzęt AGD, 

Czarnolas – wymiana ogrodzenia na boisku sportowym

28.04.2023 r.

Zebranie sołeckie w Skoroszycach, zmiany w funduszu sołeckim.

1 -3 maja 2023 r.

Festyn w Makowicach, Gm. Dzień Strażaka, Rocznica 232 Konstytucji 3 Maja

5.05 23 r.

Spotkanie w sprawie Osiedla Zacisze – Radny RG M. Kapinos, Sołtys K. Bryła, Radna Sejmiku 
Danuta Trzaskawska i spotkanie z mieszkańcami Zacisza w czwartek o g.17.



9.05.23 r.

Rada budowy – przedszkole. Trwa 2. etap budowy 

10.05.23 r.

„Unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gm. Skoroszyce w 2023 r.”, cena 
33 404  zł, Środowisko i Innowacje, Sp z oo Warszawa, ul. Złota 59

Bieżące inwestycje na terenie Gm. Skoroszyce:

1 Zadanie: „Przebudowa istniejącej stacji uzdatnia wody wraz z siecią wodociągową na tere-
nie Gminy Skoroszyce” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji
Strategicznych

Zgodnie z informacją jaką zamieściliśmy na stronie postępowania o środkach jakie zamierzamy
przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia podaliśmy kwotę 5 000 000,00 PLN (brutto), w tym
na sfinansowanie poszczególnych części:

Część I – Rozbudowa stacji uzdatnia wody w Skoroszycach 2 700 000,00 

Część II – Wymiana wodomierzy na terenie Gminy Skoroszyce 1 450 000,00 

Część III – Dostawa wraz z montażem hydrantów 850 000,00 PLN

Zgodnie ze złożonymi ofertami:

SUW Część I – firma FUNAM Wrocław złożyła ofertę na kwotę 3 813 000,00 zł

WODOMIERZE Część II – firma Orange i Pronal złożyły ofertę na kwotę 1 433 853,07 zł

HYDRANTY Część III – wpłynęły 2 oferty: K.Podpora na kwotę: 921 712,00 zł i WILK-BUD
na kwotę 1 115 000,00 zł

Źródło finasowania:
260 000,00 budżet gminy
4 750 000,00 zł Polski Ład. 
1 200 000,00 zł pożyczka WFOŚiGW (pożyczka z zadania kan.sanit.) 

Trwa postępowanie na wyłonienie Wykonawcy

2 Przebudowa i rozbudowa dróg w Skoroszycach - ulice: Słoneczna, Ogrodowa, Działkowa –
Etap 3 ul. Działkowa i dr 5 (dz.674)

W przetargu wpłynęły 4 oferty:
1 Konsorcjum firm R.Biela i M.Biela, Sidzina – 6 589 971,00 zł
2 ROCON sp.z o.o. Tułowice – 5 215 200,00 zł
3 PRDiM sp. z o.o. Brzeg – 6 528 866,25 zł
4 WASBUD Grodków – 6 712 917,79 zł
Trwa postępowanie na wyłonienie Wykonawcy

 
3 „Zakup i dostawa serwera wraz oprogramowaniem, urządzenia zabezpieczającego typu

UTM oraz wdrożenie programu w zakresie elektronicznego obiegu dokumentów.” 



W przetargu wpłynęły 2 oferty:
Firma Kaczówka Moskal Pro3W s.j., Rzeszów – 109 000,00 zł
MADAKOM S.A., Gdynia – 182 517,24 zł

4 W dniu 10.05.2023 r. podpisana została umowa na wykonanie zadania  „Adaptacja akustyczna
Sali w pawilonie sportowym przy ul. Braterstwa Broni w Skoroszycach”  z firmą RADEX
BIS sp. z o.o. Brzeg, za kwotę 244 210,69 zł.

5 Trwa remont dróg – pozimowe łatanie dziur.

6 Budowa podestu na FFG w Sidzinie 350 m2 – Budmar Opole, fundusz sołecki Sidzina.

7 Wniosek  strażaków  ochotników  z  Makowic  –  nowy  wjazd  do  remizy.  Projekt  5 000  zł.
Kosztorys na przebudowę  opiewa na 180 000 zł.

8 Spotkanie  z  pracownikami  Opolskiej  Woj.  Konserwator  Zabytków  w  sprawie  zgody  na
rozbiórkę budynku świetlicy w Giełczycach – 15 maja 2023 r.

Dziękuję pięknie wszystkim Państwu za współpracę w minionym czasokresie od ostatniej sesji tj.
od 31 marca od dziś, czyli 12 maja 2023 r.

Pozdrawiam
Barbara Dybczak
Wójt Gm. Skoroszyce

Po przedstawieniu sprawozdania przez p. Wójt  głos zabrała radna Fornalik  pytając czy OSP 
Chróścina ma już wóz strażacki u siebie.

Pani Wójt odpowiedziała, że nie, a sołtys miejscowości Chróścina dodał, że na pewno będzie temu 
towarzyszyła odpowiednia oprawa .

Przewodniczący RG wspomniał, że trzeba uporządkować sytuację mieszkańców Zacisza chodzi o 
odprowadzanie ścieków.

Nie ma  wątpliwości, że tereny należą do wspólnoty mieszkańców i to oni  muszą zająć się swoją 
własnością, niemniej jednak są to tereny popegerowskie i jakiś rodzaj wsparcia mogłaby udzielić im
Agencja Rolna. Nie można oprzeć się wrażeniu, że system zapomniał o tych ludziach.

Następnie głos zabrał sołtys Chróściny , streszczając pokrótce spotkanie z mieszkańcami Zacisza, 
na którym panowała  bardzo negatywna  atmosfera, ścieki na tym terenie płyną po ulicach, ludzie 
powinni wywozić szamba we własnym zakresie, bo to ich własność, gmina nie może pokrywać 
kosztów wywozu nieczystości z prywatnych posesji. Gmina ma za zadanie kontrolowanie czy 
szambo zostało wywiezione,

Radna Fornalik zauważyła, że  ludzie chcą kanalizacji, ale za przyłączenie też należy zapłacić.

Ad 4 Przewodniczący RG poinformował,że pojawiły się autopoprawki do uchwały budżetowej, 
poprosił p. Skarbnik o komentarz. P. Skarbnik wyjaśniła, że oprócz zmian przedstawionych na 
Komisji pojawiły się nowe.



Objaśnienia do zmian w uchwale budżetowej nie omawiane na komisjach

W złączniku nr 1  zwiększa się dodatkowo dochody budżetu o kwotę 230 527,93zł.

- w rozdziale 90005 – Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu – zwiększa się dochody 
bieżące o kwotę 25 410,93zł. w związku z otrzymaniem dodatkowych środków dla 
najbardziej aktywnych gmin  wdrażających program Czyste Powietrze

- w rozdziale 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury – zwiększa się dochody 
majątkowe o kwotę 205 117,00zł. W związku z podpisaniem umowy  o przyznaniu pomocy w
ramach poddziałania „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego 
kierowanego przez społeczność” objętego programem w zakresie : Rozwój ogólnodostępnej i 
niekomercyjnej infrastruktury turystycznej lub rekreacyjnej, lub kulturalnej PROW 2014-
2020 ( środki na zadania inwestycyjne – Budowa wiaty spotkań w Starym Grodkowie – 
77 875,00 i Przebudowa budynku świetlicy wiejskiej w ramach zadania „Etap II-remont 
zaplecza sanitarnego – 127 242,00zł.)

Jednocześnie została zwiększona strona wydatkowa w załączniku nr 2 w rozdziałach jak 
wyżej po stronie dochodów.

Zmiana załącznika nr 3 – Plan zadań i  zakupów inwestycyjnych Gminy Skoroszyce na rok 
2023

- w rozdziale 01044 poz. 2.4 zostały zmniejszone środki na dokumentację na przebudowę 
oczyszczalni w kwocie 20 000zł. i wprowadzone do rozdziału 75023 jako dodatkowe środki 
na wyposażenie w ramach projektu Cyfrowa Gmina 

- w rozdziale 60016 poz. 3.2 zmniejszono środki w wysokości 300 000,00zł. (kredyt) i 
wprowadzono nowe zadanie – Opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej dla 
przebudowy ul. Powstańców i  części ul. Polnej w Sidzinie – koszt 200 000,00zł. 

Pozostałe 100 000,00zł. Zostało przeniesione jako zabezpieczenie środków własnych do 
zadań w rozdziale 92105 poz. 10.2 i 10.2 - Przebudowa budynku świetlicy wiejskiej w 
ramach zadania „Etap II-remont zaplecza sanitarnego – 50 000,00zł. i Budowa wiaty spotkań 
w Starym Grodkowie – 50 000,00

- w rozdziale 90015 

Poz. 8.1 Zmniejszono środki w kwocie 2 144,80 (zrealizowano zadanie w ramach Funduszu 
Soleckiego - Wykonanie oświetlenia ulicznego na ul Ogrodowej w Skoroszycach -pozostało 
w planie 2 144,80 które przeniesiono na wydatki bieżące – Organizacja spotkań 
aktywizacyjnych mieszkańców sołectwa w rozdziale 92105)

Poz. 8.2 Zmniejszono środki w ramach zadania przebudowa oświetlenia ulicznego w 
Skoroszycach na ul. Zbożowej w kwocie 11 000,00zł. i wprowadzono: 6 000,00zł. do 
rozdziału 75023 jako dodatkowe środki na wyposażenie w ramach projektu Cyfrowa Gmina 
oraz po 2 500,00 do rozdziału 92105 na zadania inwestycyjne - Przebudowa budynku 
świetlicy wiejskiej w ramach zadania „Etap II-remont zaplecza sanitarnego i Budowa wiaty 
spotkań w Starym Grodkowie.



Po przedstawieniu zmian przez p. Skarbnik przewodniczący RG przeszedł do czytania 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej, następnie zarządził głosowanie

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2023 r. została 
przyjęta.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej.
Głos zabrał Przewodniczący RG wyjaśnił, że WPF tożsamy jest z uchwałą budżetową.

Przewodniczący RG, odczytał uchwałę i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X



Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany WPF  została przyjęta.

Ad.5 a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności 
wysokości stawki opłaty targowej, 
Przewodniczący RG odczytał uchwałę, zwrócił uwagę, aby skorygować jej ostatni paragraf, 
skorygowano § 3, następnie zarządził głosowanie w tej sprawie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad.6  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie poboru podatku rolnego, le-
śnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.
Przewodniczący RG odczytał uchwałę,  po czym nastąpiło głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny



14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  poboru opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wy-
sokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący RG odczytał uchwałę,  po czym nastąpiło głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała została przyjęta

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przed-
miotowej dla Zakładu Oczyszczania i Wodociągów w Skoroszycach na 2023 rok  
Przewodniczący RG oznajmił, że sprawa została przedyskutowana na Komisji, trzeba dołożyć
do ZOiW aby mógł dobrze funkcjonować

Przewodniczący RG odczytał uchwałę,  po czym nastąpiło głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X



9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała została przyjęta
 
Ad. 8a Ocena zasobów pomocy społecznej. Przewodniczący RG oddał głos p. Kierownik 
GOPS.
Kierownik GOPS wyjaśniła, że jest to sprawozdanie coroczne, nakazane prawem. Streściła 
sytuację .
- spadła liczba ludności w Gminie Skoroszyce
- wzrost odsetka osób starszych,
- spadła liczba osób  korzystających z pomocy społecznej
- spadł odsetek osób bezrobotnych,
Powody udzielania pomocy rodzinom:
- ze względu na bezrobocie – tendencja spadkowa
- długotrwała choroba- wyższy poziom
-niepełnosprawność – taki sam poziom,
- alkoholizm – spadek,
- bezdomność – wzrost,
- potrzeba ochrony macierzyństwa – spadek
- w sprawach opiekuńczo wychowawczych- spadek -rolę odegrała praca asystenta
- przemoc -wzrost,
- narkomania – pojawia się
- świadczenia rodzinne – na podobnym poziomie jak w poprzednich latach
Sprawozdanie jest materiałem poglądowym pomagającym władzom gminy do planowania bu-
dżetu.

Po przedstawieniu sprawozdania radny zadawali pytania.
Radny Kapinos zapytał czym spowodowane jest zmniejszenie populacji.
Kierownik GOPS :rodzi się mniej osób a umiera więcej.
Radna Fornalik zapytała czy w gminie istnieje przemoc wobec dzieci
Kierownik GOPS: niestety tak, jest prowadzona procedura niebieskiej karty.

Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X



8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” sprawozdanie zostało przyjęte.

Ad.8b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres kolej-
nych 3 lat.
Przewodniczący RG oznajmił , że jest to sprawa techniczna, odczytał uchwałę i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X
7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy pomnikowi.
Przewodniczący Rg oświadczył, że omówiono projekt na Komisji, poprosił o pytania, tako-
wych nie było więc przeszedł do czytania uchwały.
Zarządził głosowanie.
 głosowaniu wzięło udział 14 radnych przy nieobecności Radnego Rzepki

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk X
2. Fornalik Urszula X
3. Kalisz Anna X
4. Borelowska Violetta X
5. Gawlas Katarzyna X
6. Gmyr Czesława X



7. Jakisz Jan X
8. Juśkiewicz Aurelia X
9. Kapinos Marcin X
10. Klimas Piotr X
11. Kraska Rafał X
12. Rogalińska Janina X
13. Rzepka Marcin nieobecny
14. Srebniak Jan X
15. Winnik Kazimierz X

Przewodniczący RG: 14 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Radna Fornalik zapytała o baner, który miałby być postawiony za pomnikiem.

Kierownik GZEASIP odpowiedziała, że była z p.Wójt na spotkaniu w IPN i może poinformo-
wać, że otrzymamy wsparcie, ale jeszcze nie wiadomo w jakiej wysokości.

Ad.10,11,12
Radna Fornalik zapytała czy droga na Powstańców w Sidzinie będzie w dalszym ciągu łatana?
Kierownik ZOiW odpowiedziała, że działa według harmonogramu.
Następnie głos zabrała Kierownik GZEASiP wspominając o zakończeniu mobilności uczniów w Pro-
gramie Erasmus.
Dyrektor Stasica oznajmiła , że odbiór pobytu jest bardzo pozytywny.
Rozmawiano o przygotowaniach do raportu o stanie gminy. Przewodniczący RG mówił o możliwości 
organizacji jeszcze jednej sesji RG w m-cu maju.
 
Ad.13 Po dyskusji Przewodniczący RG podziękował zebranym i zamknął obrady.

Sporządziła :
R.Czeropska


